

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (92)75

21 September 1992

VISIT BY POLITICAL LEADERS FROM JAPAN TO NATO

On 22 September, the Secretary General of NATO, Mr. Manfred Wörner will receive a Japanese group of political leaders, among them the Secretary General of the Liberal Democratic Party, Mr. Tamisuke Watanuki, the General Secretary of the Social Democratic Party of Japan, Mr. Sadao Yamanaha, the Secretary General of the Komeito, Mr. Yuichi Ichikawa, the General Secretary of the Democratic Socialist Party, Mr. Takashi Yonezawa, as well as Mr. Yoshiyuki Kamei, Member of the House of Representatives.

It is envisaged that they will exchange views on security issues of mutual interest as well as on the Alliance's adaptation to the changed security situation in Europe.

COMMUNIQUE DE PRESSE (92)75

21 septembre 1992

VISITE DE DIRIGEANTS POLITIQUES JAPONAIS A L'OTAN

Le 22 septembre, le Secrétaire général de l'OTAN, M. Manfred Wörner, recevra un groupe de dirigeants politiques japonais, parmi lesquels le Secrétaire général du Parti libéral démocrate, M. Tamisuke Watanuki, le Secrétaire général du Parti social démocrate du Japon, M. Sadao Yamanaha, le Secrétaire général du Komeito, M. Yuichi Ichikawa, le Secrétaire général du Parti socialiste démocrate, M. Takashi Yonezawa, ainsi que M. Yoshiyuki Kamei, membre de la Chambre des représentants.

Il est envisagé qu'ait lieu à cette occasion un échange de vues sur des questions de sécurité d'intérêt mutuel ainsi que sur l'adaptation de l'Alliance au changement de la situation de sécurité en Europe.